
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 16. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 335
Hvad er retningslinjerne og ønskerne for maden til Forsvarets ansatte både under ud-
sendelse og på kasernerne - er det hensigten at sikre en varieret, sund og nærende 
kost, som smager godt og også inddrager hensyn til den grønne omstilling eller økologi? 
Sikres dette bedst ved f.eks. at ansætte eget køkkenpersonale og sikre den nødvendige 
økonomi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 30. september 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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